

## EARNINGS RELEASE

### Q3, 2025

#### ALRAYAN BANK REPORTS A NET PROFIT OF QAR 1,320 MILLION FOR Q3 2025

- Net Profit of QAR 1,320 million, compared to QAR 1,288 million for Q3 2024
- Net financing assets closed at QAR 113.4 billion and Deposits at QAR 113.6 billion representing a YOY increase of 3.1% and 4.6% respectively
- Cost to Income (efficiency) ratio 27.8%
- The Capital Adequacy ratio stood at 26.2%

#### Doha, October 29, 2025:

**Al Rayan Bank** QPSC released today its consolidated financial statements for the nine-month period ended 30 September 2025 with Net Profit attributable to the equity holders of the bank of QAR 1,320 million.

His Excellency Sheikh Mohammed Bin Hamad Bin Qassim Al Thani, Chairman of the Board commented:

*“Our continued strong performance across Qatar and international markets reflects the strength of our strategy and the trust of our clients. As of 30 September 2025, the Group’s total assets surged to QAR 176 billion, up 6.4% year-on-year, driven by robust growth in investment securities (+19.3%) and financing assets (+3.1%). In Q3, our fully owned subsidiary, AlRayan Investment, was named the Best Equity Manager at the 2025 MENA Banking Excellence Awards organized by MEED. In addition, the Bank also launched a new trade finance digital platform which allows full automation of all customer trade transactions. These achievements not only reinforce our leadership in the financial sector but also highlight our firm commitment to innovation, digital transformation, and delivering Sharia-compliant banking solutions that put our customers first”.*

Commenting on Q3 financial performance, Fahad Bin Abdulla Al Khalifa, Group Chief Executive Officer said:

*“I am pleased to announce that the Group recorded a net profit of QAR 1,320 million for the nine-month period ended 30 September 2025, representing a 2.5% increase compared to the same period last year. This strong performance is a testament to our sound fundamentals and unwavering commitment to sustainable growth. AlRayan became the first Islamic Bank in Qatar to launch Visa Commercial Pay, a payment proposition to enhance the experience of corporate clients. The Bank also launched a merchant e-commerce gateway to enable corporate and SME clients to seamlessly accept e-commerce transactions. Our continued focus on cost discipline and operational efficiency has enabled us to maintain a strong efficiency ratio of 27.8%, while driving innovation across the Bank through enhanced digital capabilities, streamlined processes, and customer-focused solutions.”*

## Group Key Financial Highlights

Financials - QAR million	Q3-2025	Q3-2024	Change
Total Asset	176,439	165,761	6.4%
Financing assets	113,406	110,037	3.1%
Investments securities	46,559	39,032	19.3%
Deposits	113,606	108,635	4.6%
Total equity	25,842	25,243	2.4%
Net profit attributable to shareholders	1,320	1,288	2.5%
Earnings Per Share (QAR)	0.142	0.139	2.5%

Performance indicators	Q3-2025	Q3-2024
<b>Efficiency (%)</b>		
Cost to Income	27.8%	26.4%
<b>Financing Quality</b>		
Non-Performing Financing (QAR million)	6,344	6,807
NPF ratio (%)	5.34%	5.91%
<b>Capital Management (%)</b>		
Capital adequacy ratio (CAR)	26.2%	23.3%

**-Ends-**

For further information please visit our investor relations page on our website <https://www.alrayan.com> or contact our Investor Relations team at [IR@alrayan.com](mailto:IR@alrayan.com)

## بيان صحفي بنتائج الربع الثالث لعام 2025

### بنك الريان يُعلن عن تحقيق أرباح صافية بقيمة 1,320 مليون ريال قطري للربع الثالث من العام 2025

- بلغ صافي الربح 1,320 مليون ريال قطري، مقابل 1,288 مليون ريال قطري للربع الثالث من عام 2024
- بلغ صافي موجودات التمويل 113.4 مليار ريال، و مجموع ودائع العملاء 113.6 مليار ريال، ما يمثل زيادة سنوية بنسبة 3.1% و 4.6% على التوالي
- نسبة التكلفة إلى الدخل 27.8%
- معدل كفاية رأس المال 26.2%

#### الدوحة، قطر، 29 أكتوبر 2025:

أعلن بنك الريان ش.م.ع.ق اليوم، عن نتائجها المالية المجمعة للربع الثالث من العام 2025 والمُنتهى في 30 سبتمبر 2025 بتحقيق أرباح صافية لصالح المساهمين بقيمة 1,320 مليون ريال قطري.

تعليقاً على النتائج، قال سعادة الشيخ محمد بن حمد بن قاسم آل ثاني، رئيس مجلس الإدارة: "إن أداءنا القوي المستمر في قطر والأسواق الدولية يعكس قوة استراتيجيتنا وثقة عملائنا، حيث ارتفع إجمالي أصول المجموعة إلى 176 مليار ريال كما في 30 سبتمبر 2025، بزيادة قدرها 6.4% على أساس سنوي، مدفوعة بالنمو القوي في الأوراق المالية الاستثمارية (+19.3%) وأصول التمويل (+3.1%). خلال الربع الثالث، حصلت شركتنا التابعة المملوكة بالكامل، الريان للاستثمار، على جائزة "أفضل مدير أسهم" في جوائز التميز المصرفي لمنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا لعام 2025 المنظمة من قبل MEED. بالإضافة إلى ذلك، أطلق البنك منصة رقمية جديدة للتمويل التجاري تتيح الأتمتة الكاملة لجميع معاملات العملاء التجارية. تُعزز هذه الإنجازات ريادتنا في القطاع المالي، وتُبرز التزامنا الراسخ بالابتكار والتحول الرقمي، وتقديم حلول مصرفية متوافقة مع الشريعة الإسلامية توضع احتياجات العملاء في المقام الأول."

من جهته، قال السيد فهد بن عبد الله آل خليفة، الرئيس التنفيذي للمجموعة:

"يسعدني أن أعلن أن المجموعة سجلت صافي ربح قدره 1,320 مليون ريال قطري خلال فترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2025، مما يمثل زيادة بنسبة 2.5% مقارنة بنفس الفترة من العام الماضي. هذا الأداء القوي يُعد دليلاً على متانة الأسس التي نركز عليها والتزامنا الثابت بالنمو المستدام. أصبح الريان أول بنك إسلامي في قطر يُطلق خدمة "Visa Commercial Pay"، وهي خدمة مدفوعات تهدف إلى تحسين تجربة عملاء الشركات. كما أطلق البنك بوابة إلكترونية للتجارة الإلكترونية تتيح للعملاء من الشركات والمؤسسات الصغيرة والمتوسطة قبول المعاملات الإلكترونية بسهولة. لقد مكّنتنا تركيزنا المستمر على ضبط التكاليف وكفاءة العمليات من الحفاظ على نسبة كفاءة قوية بلغت 27.8%، مع تعزيز الابتكار في جميع أنحاء البنك من خلال القدرات الرقمية المتطورة، وتبسيط العمليات، وتقديم حلول تركز على احتياجات العملاء."

## أبرز المؤشرات المالية للمجموعة:

البيانات المالية - مليون ريال قطري	الربع الثالث 2024	الربع الثالث 2025	نسبة التغيير
اجمالي الموجودات	165,761	176,439	6.4%
موجودات تمويلية	110,037	113,406	3.1%
الاستثمارات المالية	39,032	46,559	19.3%
ودائع العملاء	108,635	113,606	4.6%
اجمالي حقوق الملكية	25,243	25,842	2.4%
صافي أرباح المساهمين	1,288	1,320	2.5%
العائد على السهم (بالريال القطري)	0.139	0.142	2.5%

مؤشرات الأداء	الربع الثالث 2024	الربع الثالث 2025
الكفاءة (%)		
معدل التكلفة إلى الدخل	26.4%	27.8%
جودة التمويلات		
التمويلات غير المنتظمة (مليون ريال قطري)	6,807	6,344
نسبة التمويلات غير المنتظمة (%)	5.91%	5.34%
إدارة رأس المال (%)		
نسبة كفاية رأس المال	23.3%	26.2%

\*\*\*انتهى\*\*\*

لمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة صفحة علاقات المستثمرين على موقعنا <https://www.alrayan.com> أو التواصل مع فريق علاقات المستثمرين على البريد الإلكتروني [IR@alrayan.com](mailto:IR@alrayan.com)